
 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 03.06.24, kl.17.00-19.30,  

Afd. Gudme 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

  Godkendelse af dagsorden.  

Referat: Godkendt 

 

2. Skolebestyrelsens årsberetning (15 min) 

v. Betina 

 

Referat: 

Udkast eftersendt af Betina. Årsberetningens temaer, var der generelt opbakning til 

fra skolebestyrelsens side. Betina sender ny udgave ud til skolebestyrelsens 

medlemmer, således 

 

3. Indsatser i det kommende skoleår (20 min) 

På baggrund af årets skoleudviklingssamtale, så er der udvalgt indsatser i det 

kommende skoleår. Dem skal skolebestyrelsen godkende, inden de sendes ind til 

skoleafdelingen. I vil få en præsentation af temaerne på mødet 

v. Søren 

 

Referat: 

Fokus på fravær, Antallet af segregeringer, Styrkelse af faglighed med opmærksomhed 

på karakterniveauet. 

 

Godkendt af skolebestyrelsen 

      4. Elevrådet (10 min) 

  Orientering om elevrådets arbejde.  

v. Camilla & Jonathan 

Referat: 

Camilla fortalte om, at Jonathan og Camilla skal til Folkemødet på Bornholm. 

Der er elevrådsdag d.24. juni. 

 

Pause 10 minutter 



 
 

 

5. Skoleårets planlægning (15 min) 

Indeværende skoleår er snart afsluttet og vi er rigtig langt med planlægningen af det 

kommende skoleår. Fagfordelingen er på plads, så nu mangler der at blive lagt skemaer 

til alle klasser og medarbejdere. 

Ligeledes har vi afholdt ansættelsessamtaler til to ledige stillinger. Vi har fået ansat to 

meget dygtige lærere, der begge er ansat pr.1.8.24. 

v. Ole & Søren 

Referat: 

Fagfordelingen er plads og nu går skemalægningen i gang. 

 

6. Fællesskaber på Stokkebækskolen (15 min) 

Sarah og Nanna har arbejdet med fællesskaber på Stokkebækskolen med 

udgangspunkt i møde for forældreråd i efter 2023. Her præsenteres det endelige 

arbejde bla. på baggrund af input fra seneste møde i skolebestyrelsen.  

 

v. Nanna & Sarah 

Referat: 

Sarah og Nanna har eftersendt udkast til drøftelse. Der er kommet lidt imput til arbejdet i 

udskolingen. Vigtigt fx at starte en samtale om alkoholkultur i udskolingen på et 

forældremøde eller lignende. 

Folderen er udarbejdet af skolebestyrelsen efter dialogmøde med forældrerådene i 

efteråret 2023. 

7. Orientering bordet rundt (15 min) 

Søren:  

- Orientering om arbejdet med fællesskabende læringsmiljøer og temamøde d.30.5 for     

alle medarbejdere 

- Dimission 2024 d.26.juni 

- Udarbejdelse af APV på Stokkebækskolen 

Kent: 

- Det er en god ide med et årshjul i skolebestyrelsen. Det er udarbejdet. 

- Det er vigtigt at få evalueret valget til skolebestyrelsen 

- Det kan være en ide at inddrage lokalhistorie i skoleårets planlægning 

      



 
 
Betina: 

- Betina sidder i et koordinerende udvalg, der planlægger dagsorden til dialogmøder 

imellem det politiske udvalg og skolebestyrelserne i Svendborg Kommune 

 

 

 

 

8. Evt. & kommende punkter (5 min) 

- Afsked med medlemmer, der træder ud af skolebestyrelsen 

- Dette er sidste skolebestyrelsesmøde inden sommerferien. Derfor vil der være lidt 

ekstra hygge med mad efter mødet. 

- Hvad skal skolebestyrelsen have på dagsordenen til forældremødet 

- Trafik i Gudbjerg 

- 7 principper/anbefalinger, der kan styrke børn med ADHD/ Autisme i løbet af 

skoledagen? Til glæde for alle. 

 

 

 

 

 

 

Dagsorden udarbejdet af Sarah, Betina, Ole og Søren 

  


